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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
 

Z Á P I S N I C A  č .  0 3 / 2 0 2 5  z o  z a s a d n u t i a  
A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  

d ň a  1 6 . 0 5 . 2 0 2 5  
konaného o  8:00 hod. v zasadačke Stavebnej fakulty STU v Bratislave 

 
Schválený program rokovania: 
 
1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.  Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre doplnenie člena AS SvF do  

stálych komisií AS SvF 
3.  Schválenie programu zasadnutia  
4.  Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 11.04.2025  
5.  Kontrola úloh a uznesení   
6.  Doplnenie člena AS SvF do stálych komisií AS SvF (tajná voľba) 
7.           Z vyšších orgánov 
8.           Rôzne 
 
K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF – dekana, 
prodekanov, tajomníka fakulty a tiež prorektora Híveša a ďalších hostí zúčastnených na rokovaní AS SvF. 
Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 27 členov AS SvF, prezentovalo sa 27 členov. AS SvF bol 
uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  
 

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 19 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              8 
 

Ospravedlnení: Mgr. Pavla Balážová, Ing. Dominika Húdoková, Alexej Zelenaj (prišiel neskôr o cca 9:00 hod.) 
Prezenčná listina zo dňa 16.05.2025 je priložená k originálu zápisnice. 
 
K bodu 2: Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre doplnenie člena AS SvF 
do stálych komisií AS SvF 
Za skrutátorov boli navrhnutí: Bc. Tamara Šimkaninová a Bc. Samuel Rosinský. 
 

Návrh uznesenia č. 16 AS/25 
AS SvF schvaľuje Bc. Tamaru Šimkaninovú a Bc. Samuela Rosinského za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        27  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 27  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 

 
 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 16 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. arch. Katarína Minarovičová, PhD. a prof. Ing. Viktor Borzovič, 
PhD.   
 

Návrh uznesenia č. 17 AS/25 
AS SvF schvaľuje Ing. arch. Katarínu Minarovičovú, PhD. a prof. Ing. Viktora Borzoviča, PhD.  za overovateľov 
zápisnice. 
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Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        27 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               27  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 17 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Za členov sčítacej komisie pre doplnenie člena AS SvF do stálych komisií AS SvF navrhnutí: Ing. Mária Füri, 
PhD., doc. Ing. Michal Venglár, PhD. a Ing. Peter Trudič.  
 

Návrh uznesenia č. 18 AS/25 
AS SvF schvaľuje za členov sčítacej komisie pre doplnenie člena AS SvF do stálych komisií AS SvF Ing. Máriu 
Füri, PhD., doc. Ing. Michala Venglára, PhD. a Ing. Petra Trudiča.   

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        27 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               27  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 18 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 3: Schválenie programu 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 29.04.2025 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu. Predseda AS informoval, že ho dekan požiadal o slovo ešte pred schválením programu. 
Následne mu odovzdal slovo. Dekan v úvode konštatoval, že nosným bodom programu rokovania AS SvF je 
návrh na transformáciu fakulty zmenou štruktúry z katedier na ústavy, ktorou chcelo vedenie fakulty (VF) 
reagovať na zaostávanie fakulty v rámci STU, ako aj stratu líderstva medzi stavebnými fakultami v SR. Taktiež 
dodal, že SvF je jednou z posledných fakúlt, ktorá na STU ešte netransformovala katedry na ústavy. Napriek 
snahe o zmenu, ktorá by viedla k zlepšeniu situácie na fakulte a celkového vnímania a postavenia SvF, si VF 
uvedomuje a vníma negatívne reakcie a averziu časti akademickej obce k návrhu na organizačnú zmenu 
fakulty.. Z tohto dôvodu sa VF rozhodlo stiahnuť všetky predkladané materiály k návrhu na organizačnú 
zmenu fakulty z rokovania. Dodal, že VF bude na materiáloch naďalej pracovať, a taktiež bude hľadať 
konsenzus a komunikovať s členmi akademickej obce.  
Predseda AS SvF poďakoval dekanovi a dodal členom AS, že ide zo strany VF o ústretový krok a vyzval na 
ďalšiu vzájomnú spoluprácu. Následne dal vzhľadom na stiahnutie materiálov hlasovať o zmene programu. 
 

Návrh uznesenia č. 19 AS/25 
AS SvF schvaľuje zmenu programu zasadnutia: 

- pôvodné body 7. a 8. sa vypustia, 
- pôvodný bod 9. sa prečísluje na 7, 
- pôvodný bod 10. sa prečísluje na 8. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         27  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               27  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 19 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Následne dal predseda AS SvF hlasovať o upravenom programe zasadnutia AS SvF. 
 

Návrh uznesenia č. 20 AS/25 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia s pripomienkou. 
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Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         27 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               27  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 20 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 11.04.2025 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené žiadne námietky 
a pripomienky v predpísanej lehote.  
 

Návrh uznesenia č. 21 AS/25 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 11.04.2025 bez pripomienok. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         27 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               27  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 21 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúcich zasadnutí AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.   
 
K bodu 6: Doplnenie člena AS SvF do stálych komisií AS SvF (tajná voľba) 

Predseda AS SvF senátorov informoval, že nový člen AS SvF Ing. arch. Ing. Roman Ruhig, PhD.   nie je zaradený 
do žiadnej zo stálych komisií AS SvF. V zmysle Rokovacieho poriadku AS SvF má právo požiadať senát 
o zvolenie za člena ľubovoľnej komisie, pričom člen AS SvF môže pracovať aj vo viacerých komisiách. Ing. arch. 
Ing. Roman Ruhig, PhD. prejavil záujem o zaradenie do dvoch stálych komisií: Pedagogickej 
a vedeckovýskumnej komisie a Ekonomickej komisie. 
Predseda AS SvF požiadal predsedníčku sčítacej komisie Ing. Füri, aby skontrolovala hlasovacie lístky a 
informoval prítomných senátorov o spôsobe tajného hlasovania. Následne prebehlo tajné hlasovanie. 

Priebeh tajného hlasovania: 
Počet prítomných členov AS SvF prítomných na hlasovaní:   27 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných voličom/senátorom: 27 
Počet hlasovacích lístkov odovzdaných od voličov/senátorov: 27 
Počet platných hlasovacích lístkov: 27 
Počet neplatných hlasovacích lístkov:        0 
 

Pedagogická a vedeckovýskumná komisia AS SvF STU v Bratislave 
Navrhovaný člen ZA PROTI Zdržalo sa 
Ing. arch. Ing. Roman Ruhig, PhD. 26 1 0 

 

Ekonomická komisia AS SvF STU v Bratislave 
Navrhovaný člen ZA PROTI Zdržalo sa 
Ing. arch. Ing. Roman Ruhig, PhD. 26 1 0 

 

Návrh uznesenia č. 22 AS/25 
AS SvF schválil v tajnom hlasovaní zaradenie Ing. arch. Ing. Romana Ruhiga, PhD.  do Pedagogickej a 
vedeckovýskumnej komisie a do Ekonomickej komisie pre funkčné obdobie 2023 – 2027. 
 

Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 22 AS/25 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou hlasov členov 
AS SvF prítomných na hlasovaní. 
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K bodu 7: Z vyšších orgánov 
1/Dekan informoval o zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 07.05.2025, ktorého dôležitým bodom bol návrh 
dodatku č. 2 pre Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na HaI konania na STU v 
Bratislave vyplývajúcej so zmeny legislatívy; zásadnou zmenou je, že členovi pätice stačí obsadiť funkčné 
miesto bez titulu, avšak musí byť členom VR aspoň 5 rokov alebo musí byť min. 3x členom alebo oponentom 
inauguračného konania. Rektor dal príkaz na  prípravu výkazov hodín na projektoch po jednotlivých 
pracovníkoch, tzv. prehľad výskumných kapacít. Všetkým členom KR STU bol zaslaný dokument „Pripomienky 
RVŠ SR k Vecnému zámeru návrhu Zákona o vysokých školách schválené na zasadnutí predsedníctva RVŠ SR“. 
Bližšie informácie z KR STU sú zverejnené v zápisnici na:  
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/zapis_2025-05-07.pdf. 
2/ Ing. arch. Minarovičová informovala senátorov v súvislosti s činnosťou Rady vysokých škôl SR o: 
Hlasovaní členov RVŠ o nominácii na udelenie ocenenia Cena za vedu a techniku 2025, ktoré prebehlo 
koncom apríla; za celoživotné zásluhy v oblasti vedy a techniky bol nominovaný prof. RNDr. Jozef Širáň, DrSc. 
zo SvF.  
Pripomienkach RVŠ SR k Vecnému zámeru návrhu Zákona o vysokých školách, ktoré uverejnilo začiatkom 
mája predsedníctvo RVŠ: https://www.radavs.sk/mdocs-posts/pripomienky-rvs-sr-k-vecnemu-zameru-
navrhu-zakona-o-vysokych-skolach. 
 

3/ Predsedníčka AS STU informovala o mimoriadnom zasadnutí AS STU dňa 14.05.2025, na ktorom bol 
schválený dodatok č. 1 k Štatútu STU ohľadom riešenia náhradníka v prípade pozastavenia členstva 
študentov, pričom sa bude pozastavenie členstva brať ako ospravedlnenie neúčasti; dodatok zatiaľ 
nenadobudol právoplatnosť. AS zobral na vedomie definitívny rozpis dotácie na rok 2024 a schválená bola 
Výročná správa o činnosti STU za rok 2024. Bližšie informácie zo zasadnutia budú zverejnené v zápisnici AS 
STU na stránke: https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/akademicky-senat-
stu.html?page_id=1621. 
 

4/ Predsedníčka AS STU následne informovala o zasadnutí Volebného zhromaždenia STU, na ktorom prebehla 
voľba kandidáta na rektora STU; zvolený bol prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., ktorý bude po menovaní 
prezidentom SR zastávať funkciu rektora STU od 07.09.2025. 
 

5/ Dekan doplnil, že 16.09.2025 sa v aule ak. Bellu na SvF uskutoční slávnostné otvorenie akademického roka 
na STU vrátane imatrikulácie prvákov SvF a slávnostnej inaugurácie nového rektora STU. 
 
K bodu 10: Rôzne  
1/ prorektor Híveš prišiel informovať senátorov a podporiť SvF v úsilí o organizačnú zmenu fakulty, ktorá je 
podľa neho nezvratným krokom na posun fakulty dopredu. Informoval, že FCHPT prešla transformáciou 
fakulty už v roku 2007, kedy bolo z 27 katedier vytvorených 7 ústavov a 2 oddelenia. Išlo o zložitý proces 
trvajúci viac ako 2 roky, kedy prebiehali mnohé diskusie na rôznych fórach a najťažším bodom bolo podľa 
neho nájsť vhodné spojenie pracovísk, ktoré by vedeli vzájomne spolupracovať a vedeli prepojiť teoretické 
a praktické činnosti a pretaviť ich do spoločných projektov a ZoD. Prorektor vyzval senátorov, aby sa pokúsili 
nájsť spoločnú cestu, ktorá spája jednotlivé katedry a vyjadril podporu v tomto úsilí. 
 

2/ predseda AS SvF informoval senátorov, že k materiálom týkajúcich sa návrhu na organizačnú zmenu fakulty  
dostal viaceré podnety na zmenu a otvorené listy od doktorandov KPS a tiež od doc. Budaya; dodal, že ich 
eviduje a postúpil podnety VF, avšak taktiež poprosil, aby boli takéto písomné vyjadrenia k materiálom 
poslané dopredu (nie 1 – 2 dni pred zasadnutím), aby sa s nimi vedeli členovia AS a VF oboznámiť a adekvátne 
reagovať. 
 

3/ doc. Hruštinec pripomienkoval, že bývalo zvykom posielať senátorom zápisnice z rokovaní komisií. 
Predseda AS SvF reagoval, že vzhľadom na predchádzajúce perforované pracovné týždne, niektoré komisie 
zasadali až v tomto týždni a prisľúbil, že všetky zápisnice budú po ich dokončení a odsúhlasení vložené na 
spoločný disk. 
 

4/ Ing. Füri otvorila tému súvisiacu s pôsobením senátorov vo viacerých komisiách AS SvF a považuje za 
neetické, aby tento senátor prerokovával ten istý materiál a mal potom právo hlasovať o uznesení k tomuto 
materiálu viackrát. Vyjadril sa predseda AS SvF, ktorý dodal, že vnútorná legislatíva dovoľuje senátorovi 
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pracovať vo viacerých komisiách a tiež, že komisia na zasadnutí po prerokovaní materiálu nehlasuje priamo 
o  materiály, ale len  o uznesení, ktoré má odporúčací charakter. Následne prebehla rozsiahla diskusia na túto 
tému, do diskusie sa postupne zapojili: 

- doc. Hruštinec sa s týmto názorom stotožnil a dodal, že čím viac ľudí na materiáli pracuje, tým môže 
byť kvalitnejší, avšak právo hlasovať o uznesení by mal mať senátor len v jeho zvolenej prioritnej 
komisii; 

- Ing. arch. Minarovičová apelovala na senátorov, aby sa aktívne zúčastňovali zasadnutí komisií, často 
sa stáva, že komisia nie je uznášaniaschopná; konštatovala, že v poslednej dobe komisie neprijímajú 
uznesenia a spýtala sa, aký má byť výstup zo zasadnutia komisií. Predseda AS SvF sa vyjadril, že 
zasadnutia komisií majú veľký význam, kde by mal byť predkladaný materiál predrokovaný 
s dekanom a členmi VF, a tiež dodal, že uznesenia z komisie predstavujú odporúčanie pre členov AS 
SvF; zasadnutie komisií má význam aj v prípade, že komisia nie je uznášaniaschopná a neprijme 
žiadne uznesenie. 

- JUDr. Zajacová z pozície predsedníčky AS STU dodala, že by mal byť stanovený systém zasadania 
komisií, kde má zasadnutie komisie presne stanovaný termín, na ktorý by si mal senátor vyhradiť čas, 
komisia by mala byť pri prerokovaní materiálu uznášaniaschopná a výsledkom zasadnutia by malo 
byť stanovisko komisie v podobe prijatia uznesenia; dodala, že ak nie je senátor prítomný na 
zasadnutí komisie, nemôže sa jeho stanovisko brať do úvahy (ide o nezastupiteľnú funkciu); 

- prof. Petráková uviedla vysvetlila per rollam hlasovanie, ktoré prebehlo po EK, kde sa hlasovalo 
o stanovisko k predloženému materiálu, nie k uzneseniu zo zasadnutia komisie; upozornila na riziko, 
že ak by mal senátor právo hlasovať iba v jednej komisií, aby nenastala situácia, že v niektorej 
z komisií by potom nemal právo hlasovať nikto; 

- Ing. Trudič chcel vedieť ako funguje systém zasadania komisií AS STU. Najskôr reagoval Bc. Rosinský, 
ktorý informoval, že ak je komisia uznášaniaschopná, tak je prijaté uznesenie priamo na zasadnutí 
komisie, inou formou sa už uznesenie neprijíma. Následne reagovala JUDr. Zajacová, tá doplnila, 
že komisie prerokujú materiál a na konci zasadnutia vždy prijmú uznesenie, tzv. záverečné stanovisko 
komisie; v prípade per rollam hlasovania: ak nie je senátor na komisii prítomný, nemá právo hlasovať; 

- doc. Funtík s predseda AS SvF navrhol, aby LK preverila platnú legislatívu a navrhla vhodné riešenie 
účasti a hlasovania senátora vo viacerých komisiách. Zároveň bude predsedníctvo požadovať od 
predsedov pracovných skupín informáciu o počte zasadnutí komisií, ktoré neboli uznášaniaschopné 
z dôvodu nízkeho počtu prítomných členov. 

 
 

5/ prof. Sandanus chcel vedieť, ako majú katedry postupovať ak zistia, že sa chcú spojiť ešte pred schválením 
návrhu na organizačnú zmenu fakulty  a či teda vznikne katedra alebo ústav. Reagoval dekan: privítal by 
takéto spontánne spájanie katedier do ústavov. 
  

6/ Dekan dodal, že si fakulta prešla turbulentným obdobím a vyslovil želanie, aby sa postupne rozbehol 
konštruktívny dialóg k hľadaniu spoločného riešenia, ktoré by fakultu posunulo dopredu. 
 
Predseda AS SvF poďakoval za účasť na rokovaní, zaželal VF úspešné rokovania ohľadom transformácie 
fakulty; informoval o najbližšom termíne zasadnutia AS SvF: 13.06.2025 (v prípade predloženia materiálov na 
prerokovanie) a následne zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
 
Zapísala: Ing. Marcela Maliariková, PhD. 
 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
                    Ing. arch. Katarína Minarovičová, PhD. 
 
 
                               prof. Ing. Viktor Borzovič, PhD. 


